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Termín jednání: 5.2. 2019 v 16,00 hodin 

Místo: Terezián – zasedací místnost 

Prezence: konstatováno, že je přítomna nadpoloviční většina členů 

Členové komise: 

Přítomni: Ivana Mottlová, Vladimír Kajlik, Andrea Sasková, Mirka Tlučhořová, Kateřina Binková, 

Renata Jedličková, Karolina Vejmělková, Veronika Danielová 

Omluveni: Jitka Veselá 

Neomluveni: - 

Tajemník komise: Karolina Vejmělková 

Hosté: Radek Míka (člen bývalé komise) 

 

Program jednání: 

1. Představení členů 

Karolina Vejmělková: radní, sociální pracovnice, pedagožka VOŠ v Chebu  

Andrea Sasková: odborná výživová poradkyně se zkušenostmi v IT oblasti a organizováním 

akcí většího rozsahu – Lázeňský Food Festival; jeden z cílů: přivést do škol a školek v ML 

projekt Skutečně zdravá škola 

Mirka Tlučhořová: zakladatelka Rodinného centra -> podpora rodin, vytváření koncepce 

rodinné politiky 

Veronika Danielová: sociální pracovník (zkušenost se seniory, osobami se zdravotním 

postižením) 

Renata Jedličková: sociální pracovník (zkušenosti jako asistent pedagoga ve Skutečně zdravé 

škole, pěstounka) 

Kateřina Binková: lokální síťařka organizace Síť pro rodinu 

Ivana Mottlová: hotelový manager, zastupitelka 

Vladimir Kajlik: radní, delegovaný site manager UNESCO  

 

2. Volba předsedy komise 

Návrh Karoliny Vejmělkové: Andrea Sasková 

Pro: všichni zúčastnění členové 

Proti: - 
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Zdržel se: - 

3. Volba místopředsedy: 

Návrh: Andrey Saskové: Karolina Vejmělková 

Pro: všichni zúčastnění členové 

Proti: -  

Zdržel se: -  

 

4. Seznámení s prací minulé komise 

Proběhla fóra: setkání s obyvateli, probrání výstupů 

 

5. Diskuze nad možnostmi a směrem komise 

Pí. Sasková:  

Účastnila se celorepublikové konference Zdravých měst. Představila různé oblasti působení 

Zdravých měst. 

Zdravamesta.cz působí např. v těchto oblastech: 

• Participace obyvatel, správa věcí veřejných, zdravý úřad 

• Udržitelnost zdrojů 

• Doprava a mobilita  

• Vzdělání a výchova 

• Sociální prostředí 

• Zdraví 

• Životní prostředí 

• Kultura a volný čas 

… 

 

Pí. Ivana Mottlová: nejdůležitější je komunikace s veřejností, následná diskuze, jak komunikaci 

pojmout. Je potřeba podpořit budování aktivní městské komunity, častější setkávání, hrdost na 

město, kde žijeme… 

Pí. Sasková: je nutné vytvořit celkovou komunikační strategii 

6. Příspěvek hosta - Pan Míka:  

Zvážit návrat bývalé kooordinátorky Zdravých měst a Agendy 21 pí. Dodokové. Poznatek z 

předchozích let práce komise: dělaly se např. dotazníkové akce, jeden z důležitých výsledků: 
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pouze 18% mládeže a mladých lidí (16 – 24 let) sdělilo, že by v ML chtěli do budoucna zůstat, 

velmi malý výsledek, je s tím potřeba pracovat -> vznikla studentská rada -> otázka zopakování, 

zda by byl zájem ze stran studentů, pedagogů, města 

7. První konkrétní návrh z diskuze nad tématy zdravých měst: Mezigenerační setkávání: 

Propojení MŠ (možná v Úšovicích) a Domova pro seniory (oslovit školy ke spolupráci, 

využít Dobrovolný svazek Mariánskolázeňsko k posílení regionální identity. Pomoc s 

oslovením škol prostřednictvím programu MAP II.) 

8. Termín další komise: úterý 5. 3. 2019 od 16:00 

9. Různé: pan Kajlik uvažuje o uvolnění členství v komisi vzhledem ke své vytíženosti jako 

site managera pro Unesco; rozmyslí do příští schůze, případně navrhne za sebe náhradu 

 

Úkoly: 

1. Všichni členové se zamyslí nad komunikační strategií (jak oslovit občany, zjištění potřeb 

občanů, komunikace důležitých akcí...) 

2. Pí. Sasková pozve jako hosta pí. Dodokovou 

3. První projekt: propojení DPS/klubu důchodců a učitelů v důchodu A dětí z Školky: 

zmapovat, zda by to šlo, zda by byl zájem -> oslovit paní Čížkovou (pí Sasková) 

4. Požádat IT, aby vytvořili přístup pro předsedkyni komise do dat Zdravého města  

 

 

Usnesení KZMaA21 č. 1/2019 

 

1/Komise Zdravého města a místní Agendy 21 doporučuje Radě města zvolit za předsedkyni 

komise Ing. Andreu Saskovou. 

 

Konec jednání: Tajemník komise jednání se souhlasem všech přítomných ukončil v 17:45. 

Dne 5. 2. 2019 zapsala: Karolina Vejmělková 

Zápis schválila předsedkyně komise: Andrea Sasková  


